
Styrelsemöte Östra Märsöns Tomtägarförening 

Tid: Söndagen den 24:e mars 2024

Plats: Teams

Närvarande: Marianne Jonsson, Id 16 Stephan Wilbrandt, Id 20
Nicklas Lundman, Gä 3 Joakim Nordström, Ab 11
Jimmy Rousu, Gö 10 Ingela Martinis, Gö 18

Frånvarande: Marcus Dahl, Gä 8  

Nicklas hälsade välkommen och öppnade mötet.

§ 1 Ekonomi
Årsavgiften har gått ut via e-post. Många har redan betalat innan sista betalningsdag den 
31:a mars. Har ni inte fått fakturan, återkom snarast till styrelsen. Fakturan skickades via e-
post i slutet av februari: ämnesrad ”Faktura xxx bifogas”, med avsändare <faktura-no-
reply@fortnox.se>.

Revidering av årsavgiften kommer behövas – mer information om detta kommer vid 
årsmötet.

§ 2 Vägar
Vintern har gått hårt åt våra vägar, mycket sprickbildningar och potthål, etc. Lagningar 
behöver utföras, trots fjolårets insats. Den asfaltering som är gjord har klarat sig hyfsat, 
förutom vid fartguppet. Potthål identifierat vid bäverstigen och ifyllt. Liknande vid 
Braxvägen som är åtgärdat. Gruset ska sopas upp.

§ 3 Mark och avlopp
Möte med kommunen om infiltration har återigen ställts in – vi avvaktar återkoppling från 
kommun om när mötet kan ske. 

Många vildsvin i omlopp. Åtlingsplats är uppsatt; Ingela och jägarna jobbar idogt.

Trädfällning är planerad att utföras i vår. 

§ 4 Vatten
Två brunnar i drift vilket täcker behovet och anläggningen fungerar bra. Dock har vi 
fortfarande ganska missfärgat i vattnet. Vi har något höga järn- och mangan-värden – filter 
för detta är under undersökning, vilket förhoppningsvis kan förbättra vattenkvaliteten i stort.

Det nya brunnshålet som borrades förra året har varit lite problematiskt; borrarna utför 
åtgärder för att få den i full drift.

Förberedelser inför vårens spolning kommer utföras – ventiler ska undersökas och 
åtgärdas. 

Spolningen ska utföras vecka 17 – information kommer skickas ut separat.

§ 5 Båtar och bryggor
Inget rapporterades.

§ 6 Information
Arbete med att modernisera matrikelhanteringen pågår.
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§ 7 Övrigt
Frågor beträffande bastubygge med mera har lyfts från medlemmar. Anledningen till att 
dessa projekt ännu ej genomförts är enbart en ekonomisk fråga. Att vidareutveckla ön, och 
inte enbart underhålla föreningen är ytterligare en anledning till att höja årsavgiften.

Att medlemmar vill engagera sig är något styrelsen värdesätter. Vill man vara med i 
styrelsen är det valberedningen man kan höra av sig till. Har man idéer kan man skicka in 
motioner till årsmötet. Värt att beakta: för att styrelsen och årsmötet ska kunna ta beslut om 
inkomna motioner är det viktigt att de är så genomarbetade som möjligt – budget, tidsplan, 
arbetsgruppssammansättning, med mera, som kan vara aktuellt är viktigt att ha med; ju 
mer genomarbetad motionen är desto större chans att den kan förverkligas.

Det är fortfarande ingen som har  anmält sig för att anordna midsommar. Återkom till 
styrelsen om ni vill ställa upp!

Funktionärsmöte planeras till den 26:e maj. Separat inbjudan kommer till berörda.

§ 8 Kommande möte
Nästa möte äger rum den 28:e april kl 11, på Idvägen 20, och på teams.

Vid protokollet Justeras

Joakim Nordström Nicklas Lundman
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